
 

  

 
 

 
PRVNÍ SETKÁNÍ ŘÍDÍCÍHO VÝBORU 

Místní akční plán pro ORP Vysoké Mýto IV., reg. číslo: CZ.02.02.XX/00/23_017/0008252 
6. 2. 2024, sál Jednoty bratské, Choceň 

 
ZÁPIS 

Program: 
 

1. Administrativa 

2. Schvalování dokumentů 

3. Informace o projektu MAP IV Vysokomýtsko 

4. Informace z MAS NAD ORLICÍ, o. p. s. 

5. Informace z MAS Litomyšlsko, o. p. s. 

6. Diskuze 

------- 
 

1. Administrativa 

Veronika Pažinová, členka realizačního týmu, přivítala účastníky a zahájila první 
ustavující Řídící výbor projektu MAP IV. Vysokomýtsko. Nejprve představila program. 
Pak přistoupila k prvnímu bodu, kterým byla administrativa. Zapisovatelkou byla 
ustanovena Kateřina Novotná, ověřovatelkou Zdena Müllerová. Následně byl 
představen aktualizovaný seznam členů Řídícího výboru, který byl všem poslán 
s předstihem. Složení Řídícího výboru splňuje předpisy projektu. Protože nikdo neměl 
k seznamu námitky, Řídící výbor byl ustanoven. V době setkání byl Řídící výbor s počtem 
přítomných 19 členů usnášeníschopný. Předsedkyní Řídícího výboru byla zvolena Zdena 
Müllerová. 

2. Schvalování dokumentů 

Bylo potřeba schválit dva dokumenty – Statut a Jednací řád. Oba dokumenty byly všem 
členům s předstihem zaslány. Oba dokumenty vycházely ze stejných dokumentů 
předchozího projektu, v obou byly změny viditelně označeny.  

- Nejprve probíhalo schválení Statutu – všech 19 přítomných členů bylo pro 
schválení. 

- Poté proběhlo schválení Jednacího řádu – byl jednohlasně schválen všemi 19ti 
členy. 

Oba dokumenty byly schváleny. 

3. Informace o projektu MAP IV Vysokomýtsko 



 

  

 
 

Petra Čejková následně informovala účastníky o projektu MAP IV, který trvá v období 
1.12.2023 – 31.12.2025. Představila organizační strukturu projektu MAP IV, seznámila 
členy s hlavní činností projektu, což jsou  pracovní skupiny a implementační aktivity. 

Vedle stávajících povinných pracovních skupin (dále PS) financování a PS rovné 
příležitosti, vznikla nová PS pro podporu moderních didaktických forem vedoucích 
k rozvoji klíčových kompetencí, dále zůstává nepovinná PS čtenářská gramotnost. 
Pracovní skupiny se musí sejít minimálně 4krát za rok. Témata budou navrhovat členové, 
jejichž seznam Petra Čejková účastníkům představila. Prvotní setkání všech PS jsou 
naplánovaná na únor. 

Realizační tým seznámil členy s již proběhlými i plánovanými aktivitami v rámci čtyřech 
implementačních aktivit - podpora rozvoje celoškolských přístupů k oblasti wellbeingu, 
podpora vedení škol, školských zařízení a zřizovatelů, zvyšování kompetencí pracovníků 
ve vzdělávání, zvyšování kompetencí dětí a žáků. Veronika Pažinová vyzvala zástupce 
škol, aby vyjádřili svůj případný zájem o kurz ČČK Zdravotník zotavovacích akcí, 
informovala o realizaci Dopravního hřiště v květnu a také nabídla jeho zapůjčení. Dál 
společně s Petrou Čejkovou představily otevřenou nabídku vzdělávacích kurzů 
Akademie Libchavy pro pedagogy i ředitele škol platnou pro podzim 2024.  

Realizační tým informoval o aktualizaci webu, kde uživatelé naleznou kromě dokumentů 
i inspirativní zápisy z pracovních skupin, kalendář akcí, projekty v území. 

4. Informace z MAS NAD ORLICÍ, o. p. s. 

Slovo dostala Martina Lorencová, ředitelka NAD ORLICÍ, o. p. s., která přítomné 
informovala o výzvách MAS. 

Na podzim proběhla výzva IROP 2021+, kde bylo podpořeno 14 projektů, část z nich je 
již schválena. Zbytková alokace cca 4mil. Kč bude využita do další výzvy, vyhlášení 
proběhne v průběhu května nebo června 2024. Maximální výdaje na projekt je 1mi. Kč a 
výše dotace je 95%. 

V rámci Společné zemědělské politiky (dříve Rozvoj venkova) je možné žádat na školská 
zařízení (zařízení školního stravování, školní sportoviště/tělocvična a venkovní prostory), 
žádost může být investiční nebo na dlouhodobý hmotný majetek, výzva aktuálně obnáší 
méně administrativy a je bez cenového marketingu. Alokace 6-7mil. Kč, informace o 
výzvě proběhne prostřednictvím emailu. Maximální výdaje na projekt je stanoven na 
500tis Kč a výše dotace bude 80%. 

Dalším bodem bylo připomenutí aktualizace profilu v systému ISKP do 18.2.2024, je zde 
možnost využití podpory MAS. 

Petra Čejková informovala členy o předpokladu, že Strategický rámec se bude schvalovat 
v průběhu jara 2024 per rollam a předem bude zaslána výzva na doplnění. 

5. Informace z MAS Litomyšlsko, o. p. s. 



 

  

 
 

Následně si slovo vzala Anna Ludvíčková z MAS Litomyšlsko, která poskytla informace 
pro školy a školská zařízení z Vysokého Mýta, Českých Heřmanic, Hrušové, Nových 
Hradů, Tisové a Zálší.  

Na podzim proběhla výzva IROP 2021-27, kde bylo podpořeno 7 projektů. Zbytková 
alokace bude převedena do další výzvy, ke které zatím nejsou stanoveny podrobnosti. 

Ve druhém čtvrtletí 2024 proběhne výzva Společné zemědělské politiky, kde lze žádat 
na zařízení školního stravování, školní sportoviště/tělocvičny, venkovní prostory, 
kulturní, spolková a společenská zařízení včetně komunitních center, vzdělávací centra 
a knihovny. Dotace bude min. 70%.  

Dále nabízí bezplatnou pomoc MAS se šablonami OP JAK. 

6. Diskuze 

V rámci diskuze se Veronika Pažinová předběžně domluvila se zástupci ZŠ Sv. Čecha, M. 
Choceňského a ZUŠ Choceň na přihlášení účastníků na kurz ČČK Zdravotník zotavovacích 
akcí. Paní Teplá nabídla zázemí ZŠ Choceňského pro realizaci kurzu. 

Paní Richter informovala členy o výhře OA Choceň v projektu JA TOP logo. 

Petra Čejková dále informovala členy o dalším setkání, které by mohlo proběhnout 
v listopadu nebo prosinci 2024. 

Protože nebyly další podněty do diskuze, ukončila Veronika Pažinová první setkání 
Řídícího výboru. Přítomným poděkovala za jejich čas a za spolupráci. 

 

 
 
 
Zápis uskutečnila: Bc. Kateřina Novotná, DiS. 
Zápis ověřila: PhDr. Zdena Müllerová 
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